



6 DAYS

BUSAN



D1 Penang - Transit - Busan

- Departure flight from Penang Int. Airport to Busan

D2 Busan (BLD)

- **Gamcheon Village** - Picturesque attraction featuring a village of colorful houses, painted murals, shops and cafes
- **Yongdusan Park** - Nice park located at the base of the symbolic 120m high Busan Diamond Tower
- **Kukje Market** - One of the largest markets
- **Jagalchi Market** - A traditional Busan market

D3 Busan - Gyeongju - Busan (BLD)

- **Bulguksa Temple** - A UNESCO Heritage Site and is the essence of Korean Buddhist culture in the 8th century
- **Anapji Pond** - A part of the palace complex of ancient Silla
- **Gyocheon Hanok Village with Hanbok Wearing** - A historic traditional hanok village
- **Cheomseongdae Observatory** - A 7th-century CE observatory tower located in Gyeongju, the capital of the Silla Kingdom of ancient Korea

D4 Busan (BLD)

- **Haeundae BlueLine Park (with one way ocean train ride)** - Operates Sky Capsule and Beach Train alongside Busan Green Railway coastal walking trail
- **Yonggung Temple** - A Buddhist temple complex is a large one and one of few in Korea to be set on the seaside
- **Songdo Ocean Cable Car** - Stalwart aerial tram with glass bottom cars
- **Yonggung Cloud Bridge & Skywalk** - A scenic skywalk offering panoramic views of the coast
- **Activities** - Skyline Luge Ride (2 times)

D5 Busan - Transit (BLD)

- **BIFF Square** - The main venue of the Busan International Film Festival (BIFF) and cultural tourist attraction based on Korea's film industry
- **Gwangbokdong Street** - Shopping paradise
- **Shopping Time** - National Ginseng Shop, Cosmetic Shop, Hu Gan Bao, Duty Free Shop, Seomyeon Street
- Transfer to airport for departure flight home

D6 Transit - Penang

TOUR HIGHLIGHTS

- Gamcheon Village
- Bulguksa Temple
- Haeundae BlueLine Park
- Yonggung Cloud Bridge & Skywalk
- Experience Hanbok Wearing
- Skyline Luge Ride

LOCAL DELICACY

- Ginseng Chicken Soup
- Bibimbap in Hot Stone Bowl with Soup
- Pork BBQ



****Exclude Tour Leader Tipping****

PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY



6天

釜山



D1 檳城 - 中转 - 釜山

- 檳城国际机场出发飞往釜山

D2 釜山 (早午晚)

- 甘川洞文化村 - 风景如画的景点, 村庄里有色彩缤纷的房屋, 彩绘壁画, 商店和咖啡馆
- 龙头山公园 - 位于标志性的 120m 高釜山钻石塔底部的漂亮公园
- 国际市场 - 最大的市场之一
- 札嘎其市场 - 釜山的传统市场

D3 釜山 - 庆州 - 釜山 (早午晚)

- 佛国寺 - 联合国教科文组织世界遗产也是8世纪韩国佛教文化的精髓
- 雁鸭池 - 古代新罗宫殿群的一部分
- 庆州校村传统韩屋村(韩服体验) - 历史悠久的传统韩屋村
- 瞻星台 - 一座公元7世纪的天文台, 位于古朝鲜新罗王国首都庆州

D4 釜山 (早午晚)

- 海云台蓝线公园 (含单程海云台海边列车) - 沿着釜山绿色铁路沿海步行道运营天空胶囊和海滩列车

- 海东龙宫寺 - 大型佛教寺庙群也是韩国为数不多的位于海边的寺庙群之一
- 松岛海洋缆车 - 坚固的玻璃底空中缆车
- 龙宫云桥及空中步道 - 可欣赏海岸全景的空中步道
- 活动 - 天际斜坡滑车体验场(含两张门票)

D5 釜山 - 中转 (早午晚)

- BIFF广场 - 釜山国际电影节(BIFF)主会场和以韩国电影产业为基础的文化旅游胜地
- 光复洞街 - 购物天堂
- 自由购物 - 高丽人参工厂, 化妆品, 护肝宝, 明洞, 免税店, 西面街
- 送往机场乘搭客机飞返家园

D6 中转 - 檳城

行程特点

- 甘川洞文化村
- 佛国寺
- 海云台蓝线公园
- 龙宫云桥及空中步道
- 韩服体验
- 天际斜坡滑车体验场

美食风味餐

- 人参鸡汤
- 石锅拌饭配汤
- 烤肉



不包含领队小费

显示的图片仅作参考之用